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PROCES VERBAL
Incheiat astazi 26 martie 2025 in sedinta ordinara

a Consiliului local Bucu

La prezenta sedinta ordinara convocata legal prin Dispozitia primarului comunei Bucu
nr.77/ 19.03.2025 participa toti consilierii locali alesi ai comuneiBucu.

De asemenea, la prezenta sedinta participa de drept, conform prevederilor legale, primarul
comunei Bucu domnul Drăgușin Ion si secretarul general al acesteia, domnul RăceanuAlexandru.

Sedinta se desfasoara cu prezenta fizica la sediul Consiliului local Bucu, din Calea Bucuresti
nr.101, in sala de sedinte, incepand cu orele 16.00.Sedinta este condusa de catre domnul consilier
local Cretu Adrian, ales in functia de presedinte de sedinta prin HCL nr.13/27.02.2025.De
asemenea, în sala, de la inceputul sedintei se afla cetatenii Gheorghe Gheorghe si Stoicescu
Laurentiu Marian.

In continuare, domnul presedinte face cunoscut proiectul ordinii de zi propuse de catre
domnul primar prin Dispozitia de convocare, respectiv convocator, dupa cum urmeaza, cu
mentiunea ca se solicita includerea unui proiect de hotarare suplimentar:
Z-adoptarea Hotararii privind aprobarea Bugetului general al comunei Bucu pentru anul 2025 si
Bugetului institutiilor publice finantate din venituri proprii si subventii de la bugetul local pentru anul
2025 , a Listei obiectivelor de investitii si altor masuri bugetare ;
2-adoptarea Hotararii Privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi obiectivului de
investiţii „Renovare energetică moderată grădiniță + dispensar uman Bucu, comuna Bucu, județul
Ialomiţa”; si, suplimentar:
3-adoptarea Hotararii privind aprobarea documentatiei tehnice si devizului estimativ general pentru
obiectivul de investiţii " Construire Sala de Educatie-Fizica in comuna Bucu, str.Calea Bucuresti
nr.89

Privind acest proces verbal, domnul consilier Jantea Dumitru Titel arata ca nu este de acord,
intrucat nu s-a votat in sedinta trecuta hotararea propusa de d-na consilier Vasilescu Iul
Florentina privind inregistrarea si difuzarea sedintelor consiliului local, aceasta fiind doar
amanata. Domnul secretar general arata ca procesul verbal doar consemneaza discutiile din plenul
sedintei, nu are nicio legatura cu deciziile luate si nici nu le aproba.Dupa aceasta specificare, se
voteza cu unanimitate procesul verbal al sedintei ordinare din data de 27.02.2025.Privind primul
punct din ordinea de zi, adoptarea Hotararii privind aprobarea Bugetului general al comunei Bucu
pentru anul 2025 si Bugetului institutiilor publice finantate din venituri proprii si subventii de la bugetul
local pentru anul 2025 , a Listei obiectivelor de investitii si altor masuri bugetare, se acorda cuvantul
domnului primar, care citeste integral referatul de aprobare, din care reies necesitatile bugetare
pentru anul 2025. Domnul presedinte al intreaba pe cei prezenti daca sunt aspecte de
discutat.Domnul consilier local Jantea Dumitru-Titel considera ca nu sunt incluse investi
necesare referitoare la apa si canalizare, altele necesare cetatenilor, domnul primar aratand ca sunt
incluse prevederi, atat la apa si canalizare, urmand sa fie conti i activitatile la statia de



Domnul consilier local Serban Costica face cateva aprecieri privind bugetul, aratand ca acesta
este echilibrat si contine in buna masura si investitii.A studiat bugetul in amanunt, transmis si prin
e-mail. intrucat datorita functiilor avute a fost ordonator de credite si considera ca stie sa citeasca
un buget, considerand ca acest buget poate fi votat.Avand in vedere si ultimile discutii, solicita
comisiei pe care o conduce de a exprima votul pentru adoptarea bugetului. Doamna Vasilescu si
domnul Jantea voteaza negativ, ceilalti trei membrii fiind pentru avizarea hotararii si. implicit
aprobarea bugetului.De asemenea, domnul consilier Serban Costica arata ca a citit petitia domnului
Gheorghe Gheorghe si ca, din cate a inteles din discutii cu domnul primar, generatorul a fost
achizitionat anul trecut, prin SICAP, insa nu a fost platit. Acesta a fost motivul pentru care a fost
inclus din nou de contabilitate in lista de investitii, intrucat nu se pot face platile necesare.Domnul
primar arata ca asa stau lucrurile, nefiind vorba de alte achizitii sau de alte preturi. De asemenea,
domnul Serban Costica roaga pe domnul primar sa priotitizeze unele investitii, cum ar fi apa si
canalizarea, nefiind firesc sa mai amanam aprobarea bugetului. Domnul primar spune ca trebuie sa
fie exclus acest lucru, bugetul fiind necesar a se aproba astazi.Domnul Jantea Dumitru Titel arata
ca trebuie sa la sam parcurile la urma si sa facem investitiile importante. Tot legat de buget, si
anume de prevederile din lista de investitii, doamna consilier Vasilescu Florentina Iulia intreaba
despre proiectul privind educatia timpurie complementara. In continuare se supune la vot si. cu
unanimitate este adoptata Horararea privind aprobarea Bugetului general al comunei Bucu pentru
anul 2025 si Bugetului institutiilor publice finantate din venituri proprii si subventii de Ia bugetul local
pentru anul 2025 , a Listei obiectivelor de investitii si altor masuri bugetare. Domnul primar arata ca se
vor realiza investitiile, inclusiv cea privind apa, intrucat s-a lamurit si problema cu TMUCB-ul,
care ne impiedica sa realizam investitii pe aceasta linie.Domnul Gheorghe Gheorghe arata ca
ramanem la fel, fara sa primim datoriile. Domnul primar arata ca s-a decis prin instanta situatia
"TMUCB, acestei societati fiindu-i sterse datoriile. In continuare se trece la cel de-al doi-lea punct
din ordinea de zi:adoptarea Hotararii Privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aferenți
obiectivului de investiții „Renovare energetică moderată grădiniţă + dispensar uman Bucu, comuna
Bucu, județul lalomița”;Fata de acest proiect se citeste referatul de aprobare, domnul primar facand
referiri privind imobilul in cauza si lucrarile care nu mai sunt necesare. Domnul secretar general
arata ca per ansamblu valorile se micsoreaza.Domnul consilier local Jantea Dumitru-Titel arata ca
la gradinita tot s-au mai facut lucrari în ultima vreme.Se supune la vot si, cu unanimitate este
adoptata Hotararea privind aprobarea Bugetului general al comunei Bucu pentru anul 2025 si
Bugetului Institutiilor publice finantate din venituri proprii si subventii de la bugetul local pentru anul
2025, a Listei obiectivelor de investitii si altor masuri bugetare. Domnul consilier Serban Costica arata
ca trebuie sa ne bucuram ca avem un medic si ca va trebui mare atentie la receptii. Domnul primar
arata ca se lucreaza bine si ca la receptii vor fi si specilaisti. In continuare domnul consilier Serban
Andrei intreaba despre programul masa calda, dandui-se lamurilie necesare.Domnul Gheorgheh
Gheorghe intreaba daca silozul Cargill care functioneaza pe raza noastra, de ce sponsorizeaza si
realizeaza obiective in alte localitati.Domnul secretar general este de acord ca Silozul evita a ajuta
localitatea Bucu,domnul primar aratand ca noi pierdem din cauza prevederilor legale care ii
favorizeaza, desi dansii ne perturba linistea si aerul..Candva am încercat sa punem taxa pe capatul
de drum de acces in baza siloz, dar Prefectura, la insistentele unui membru in conducerea silozului.
fost director Comcesreal, ne-a impiedicat.De asemenea, se arata ca am facut adrese si la ministerul
finantelor, pentru modificarea Codului fiscal, dar fara rezultat.Domnul primar arata ca daca ii
suportam ar trebui sa beneficiem si noi cel putin de plata impozitelor normale. Domnul Serban
Costica arata ca am putea sa apelam la un avocat, domnul secretar general aratand ca este greu de
inteles de ce statul intervine cu restrictii bugetare, in aceasta perioada si nu renunta la facilitatile
fiscale acordate doar unor categorii de contribuabili, care au beneficiat de ele foarte multi
ani.Domnul primar arata ca silozul era un contribuabil major pana cand s-au acordat facilitatile din
codul fiscal, care sunt obligatorii si nu depind de autoritatile locale.Se trece la ultimul proiect din
ordinea de zi.respectiv adoptarea Hotararii privind aprobarea documentatiei tehnice si devizului
estimativ general pentru oblectivul de investiţii ” Construire Sala de Educatie-Fizica in comuna
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obiectivul de investiţii * Construire Sala de Educatie-Fizica in comuna Bucu, str.Calea Bucuresti
nr.89 , fiind adoptata cu unanimitate de voturi.
In continuare domnul primar, avand in vedere pensionarea acestuia. multumeste domnului

secretar general pentru activitatea depusa . pe care o apreciaza ca fiind foarte buna, de-a lungul
celor douazeci de ani de cand lucreaza impreuna.Domnul secretar general multumeste la randul
dansului celor prezenti, aratand ca va sprijini intotdeauna comuna Bucu, daca este nevoie de
experienta dansului si lasa canalele de comunicare deschise. In finalul sedintei, domnul Stoicescu
Laurentiu Marian. care arata ca este victima d-lui Cucoranu si ca a stat cu mana în gips si ca
problema nu s-a rezolvat, de asemenea arata ca exista o problema legata de bariera de acces pe
camp de langa ferma SC Gabriel SRL, bariera care nu ar trebui sa fie acolo, fiind un drum de
servitute. Domnul primar arata ca bariera este deschisa in intervalul orar în care este permisa
depozitarea la platforma. Domnul Gheorghe Gheorghe pune in discutie problema apei potabile,
care este foarte murdara, prezentand o mostra din aceasta intr-un pet. aratand si faptul ca practic
pretul gunoiului s-a dublat pentru perioada cand Adi ecoo a venit la doua saptamani.De asemenea,
este de actualitate problema cainilor vagabonzi.De asemenea, domunl Gheorghe Gheorghe
intreaba de ce nu a primit raspuns la adresa sa, domnul secretar general aratand ca a inaintat-o
consilierilor locali, d-l. Gheorghe Gheorghe considerand ca nu s-a intrunit comisia si nu a redactat
raspunsul solicitat. Domnul primar face unele precizari privind aspectele semnalate, precizand ca
problema cainilor se va rezolva numai la nivel judetean, dupa cum s-a promis.Privind apa. spera ca
parametrii vor fi din ce in ce mai buni, aspectul de rugina venind si de la unele reparatii.

Nefiind alte probleme, ordinea de zi fiind epuizata.domnul presedinte declara sedinta inchisa.
Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal de sedinta, care se va publica si pe site-

ul www.primariabucu.ro, la rubrica monitorul oficial local.

PRESEDINTE

Adrian CREŢU


